
  

  

 

  

 

                              Z á p i s n i c a  

z 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Cerove, 

konaného  dňa 16.06.2023 o 17,00 hod v zasadačke obecného úradu 

   

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice  

Ospravedlnení: 1 

Neospravedlnení: -0 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2./ Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3./ Schválenie programu rokovania 

4./ Kontrola plnenia uznesení 

5./ Plnenie rozpočtu obce Cerovo za rok 2022 

6./ Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Cerovo za rok 2022 

7./ Návrh záverečného účtu obce Cerovo za rok 2022 

8./ Tvorba rezervného fondu 

9./ Použitie rezervného fondu 

10./ Výročná správa obce Cerovo za rok 2022 

11./ Úprava rozpočtu obce Cerovo za rok 2023 

12./ Napojenie na kanalizáciu a vodovod - Chamula 

13./ Rôzne 

14./ Diskusia 

15./ Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla p. starostka Mgr. Margita Boďová, 

ktorá privítala všetkých prítomných občanov. Konštatovala, že sú prítomní 5 poslanci, 

poslankyňa Mgr. Diana Cződörová sa ospravedlnila vopred, že sa nezúčastní dnešného 

zasadnutia a Anna Gažová sa telefonicky ospravedlnila, že bude trochu meškať a obecné 

zastupiteľstvo je  uznášania schopné.  

2. Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Roman Boďa a Vlasta Šimková 

Za zapisovateľku bola určená: Renáta Fiľová.  

 

Títo boli schválení nasledovne: 5 poslancov hlasovalo za. 



 

3. Schválenie programu rokovania  

Pani starostka obce prečítala program zastupiteľstva, prítomných sa opýtala, či má niekto 

doplňujúci bod do programu. Nikto nemal doplňujúci bod a program rokovania sa schválil. 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo program rokovania schvaľuje - 5 poslanci hlasovali 

za. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenia: 

      č. 25/2023 – voľba hlavnej kontrolórky obce Cerovo- kontrolórka bola zvolená a od 

1.4.2023 je prihlásená do sociálnej a zdravotnej poisťovne ako zamestnanec – uznesenie 

splnené 

      č. 26/2023 – prijatie úveru na zabezpečenie financovania investičného projektu – 

Zníženie energetickej náročnosti budovy OÚ v obci Cerovo – úver vybavený – uznesenie 

splnené  

       č. 31/2023 – prenájom hygienického centra Marek Kováč – žiadosť neschválená – 

informovaný o neschválení žiadosti – uznesenie splnené 

       č. 32/2023 – výstavba zariadenia pre seniorov – Zámer bude predložený do 30.6.2023 

ale iba na jedno zariadenie, z dôvodu, že pozemky pri Viazaničkovi sú evidované na 

zomrelých a na také pozemky nie je možné podávať zámer o výstavbu – uznesenie splnené 

       č. 34/2023 – čelný nakladač – financovanie zabezpečené – prebieha VO – uznesenie 

splnené 

        č. 35/2023 – chodník – odoslané výpovede na zrušenie zmluvy o dielo a odstúpenie 

od zmluvy o NFP, vrátené financie na MV SR – uznesenie splnené 

          

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo plnenie uznesení z predchádzajúcich zasadnutí berie na 

vedomie 5 poslancov.  
 

 

5. Plnenie rozpočtu obce Cerovo za rok 2022 

Podklady boli poslancom zaslané na preštudovanie pred zasadnutím a tvoria prílohu zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo Plnenie rozpočtu obce cerovo za rok 2022 berie na  

vedomie 5 poslancov. 

 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Cerovo za rok 2022 

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky tvorí prílohu zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo  Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Cerovo 

za rok 2022 berú na vedomie v počte 5 poslancov. 

 

7. Návrh záverečného účtu obce Cerovo za rok 2022  

Poslanci boli oboznámení s celoročným hospodárením obce Cerovo za rok 2022, nakoľko  

materiály k zasadnutiu OZ sú im zasielané. Záverečný účet tvorí prílohu zápisnice.   

 Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo  Záverečný účet obce Cerovo za rok 2022 a celoročné 

  hospodárenie obce Cerovo za rok 2022 schválilo bez výhrad  v počte 5 poslancov. 

 

8. Tvorba rezervného fondu 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  prebytok rozpočtu v sume 44.387,97 EUR  zistený podľa 

ustanovenia § 10 ods. 3 písm.  a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 



územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

upravený o nevyčerpané prostriedky  zo ŠR a podľa osobitných predpisov v sume 20.489,30 

EUR, rozdiel navrhujeme použiť na   

-   tvorbu rezervného fondu 23.898,67  EUR  
 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo  vytvorenie rezervného fondu schválilo v počte 5 

poslancov.  

 

 

9. Použitie rezervného fondu 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili financie vo výške 23.898,67 EUR na rezervnom 

fonde použiť na kapitálové výdavky, konkrétne na: 

  Obstaranie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu budovy ZŠ. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schválilo použitie financií na  rezervnom  fond 

v počte 6 poslancov.  

 

 

10. Výročná správa obce Cerovo za rok 2022  

Výročná správa tvorí prílohu zápisnice.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo s chválilo Výročnú správu obce Cerovo za rok 

2022v počte 5 poslancov.  

 

11. Návrh Úpravy rozpočtu obce Cerovo za rok 2023   

Poslanci dostali návrh úpravy rozpočtu za rok 2023  pred zasadnutím na preštudovanie a tvorí 

prílohu zápisnice. Starostka informovala poslancov o jednotlivých položkách, ktoré sú 

predmetom úpravy rozpočtu. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schválilo návrh záverečného účtu obce Cerovo za 

rok 2023 v počte 5 poslancov. 

 

 

12. Napojenie na vodovod a kanalizáciu Vladimír Chamula 

V tomto bode sa poslanci zaoberali pripojením sa budúcej novostavby rodinného domu na   

vodovod a kanalizáciu. Podľa projektu a rozhovore s pracovníkom vodárenskej spoločnosti 

je dosť zložité napojenie tejto novostavby na vodovod. Momentálne je pripojený v šachte 

kde sú vodomery pre ZŠ a ČOV. Po preštudovaní nákresu a trasy rúr vodovodu navrhli 

poslanci zistiť možnosť a postup preloženia vodomeru pre ČOV do spoločnej šachty 

vlastníka novostavby, ale s tým že táto šachta sa bude musieť vybudovať nanovo mimo 

novostavby so samostatným meraním. Čo sa týka kanalizačnej prípojky je potrebné 

vybudovať len kontrolnú šachtu priamo na kanalizácii.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo napojenie na vodovod a kanalizáciu prekladá na ďalšie 

zasadnutia.  

 

 

 

 

 



13.   Rôzne 

              V tomto bode   pani starostka informovala poslancov: 

               - ako prvé či je potrebné vypínať verejné osvetlenie, ak áno v akom intervale, celú noc alebo 

len na niekoľko hodín, keď že cena elektriny išla hore. Vypnutie verejného osvetlenia nemôže 

byť na celú noc, preto že  cez toto osvetlenie sa dobíjajú baterky na obecnom rozhlase.  

Poslanci - či má zmysel vypínať osvetlenie, aká by  bola úspora.  Konštatovali, že by sa 

verejné osvetlenie nevypínalo, keď že to ovplyvňuje aj obecný rozhlas a aj aby sa predišlo 

riešeniu situácii vzniku škôd spôsobených  vandalizmom alebo nedajbože zraneniu občanov.  

              - po niekoľkých požiadavkách na umožnenie vstúpiť do zrekonštruovanej telocvične za 

rôznym účelom by bolo asi potrebné určiť aspoň minimálny poplatok a podmienky za akých 

bude umožnené využívať tieto priestory. Poslanci po dohode schválili  poplatok na 1 euro na 

osobu  za hod., pre občanov obce aj s podpisom dohody o hmotnej zodpovednosti a náhrade 

škody s  podmienkami na vstup do telocvične, pre cudzích sa telocvičňa prenajímať nebude.  

              - ďalej boli poslanci informovaní o prípravách na  otvorenie  Komunitnej školy – 

prevádzkovaná bude v dvoch triedach s kuchynkou v budove základnej školy, deti budú 

zapísané  v našej škole a 2x do roka sa zúčastnia preskúšania. Poslanci, že čo nás to bude stáť, 

aké náklady. Viac menej si všetko riešia oni sami cez sponzorov, obec im len zakúpila novú 

podlahovú gumu a nanovo potiahla vodu do kuchynky – sú to veci čo natrvalo ostanú 

v budove.  

              - poslanci sa pýtali ako stojíme s výstavbou bytovky s nájomnými bytmi- pani starostka 

odpovedala, že najnovšie ani nedvíhajú telefón ani neodpovedajú na mail, tak zatiaľ nevie 

viac povedať. 

              - ako ďalšia informácia bola poskytnutá o predĺžení projektu na financovanie Komunitného 

centra do konca júla a od 1.8. by malo financovanie pokračovať cez nový projekt. 

              -   ako posledná informácia bola ohľadne  budovy – bývala sociálka, kde telefonicky predseda 

družstva  informoval o likvidácii exekúcie na budovu. Likvidátorka dala vypracovať znalecký 

posudok na budovu, kde bola budova ohodnotená na  30 000 eur. Po rôznych 

administratívnych úkonoch vyhlási súdnu dražbu. Je to dosť peňazí za budovu  a ešte keď 

prirátame peniaza na jej likvidáciu.  Poslanec Bartko podotkol, že je to ako zadarmo, hlavne  

taký veľký pozemok a či chceme dopustiť aby to kúpil niekto cudzí, ktorý by 

s nehnuteľnosťou a pozemkom nakladal podľa seba – predsa je to situované uprostred dediny.  

Poslanci sa dohodli, že je potrebné sa zaujímať o prípadnú dražbu budovy. 

 

Diskusia 

V rámci diskusie sa poslanci zaoberali elektrina rómska osada a to hlavne oprava cesty pri 

cintoríne ku ktorej došlo pri výkopových prácach – výstavba elektrického stĺpa a zavedenie 

káblov do osady a jej ukončenie. Podľa nám poskytnutých informácii elektrárne nechcú 

prebrať stavbu a to z dôvodu, že  firma ELMONT Plus, s. r. o., ktorá mala osadiť kábel 

nepostupovala  podľa zmluvy, v ktorej bolo dohodnuté kopať cestu a nie robiť pretlak 

popod cestu. Spoločnosť síce poslala elektrárňam Dodatok k Zmluve o dielo, ale 

postupovala neštandardným  spôsobom. Čaká sa na podpis Dodatku zo strany elektrární.  

 

14. Záver  

 Pani starostka všetkým prítomným poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

 

 

                                                                                              .................................... 

                                                                                                     zapisovateľka   


